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Zápis z jednání představenstva ČLK, 

konaného dne 14. 12. 2024 od 9:00 hodin v Domě lékařů v Praze 9 

Přítomni: MUDr. Kubek, MUDr. Přáda, MUDr. Aszalayová, MUDr. Dernerová, MUDr. 

Dobeš, MUDr. Dvorník, MUDr. Henčlová, MUDr. Jehlička, Ph.D., MUDr. 

Kubíček, MUDr. Lindovský, MBA, MUDr. Mach, MUDr. Mečl, MUDr. 

Němeček, MUDr. Trnka. 

Omluveni:     MUDr. Dostalíková, MUDr. Monhart, Ph.D., MUDr. Sedláček, 

MUDr. Šťastný, PhD., MUDr. Voleman, MUDr. Doležal. 

Přizváni:       Mgr. Valášek, MBA, MUDr. Sojka. 

Prezident Dr. Kubek přivítal přítomné členy představenstva a zahájil zasedání v 9:00 hodin. 

Přítomno 14 členů představenstva. Představenstvo je usnášeníschopné. 

1) Připomínky k minulému zápisu

2) Vnitřní činnost

Kontrolní činnost RK ČLK – výkazy náhrady za ztrátu času, cestovní výkazy 

   Revizní komise ČLK v rámci své kontrolní pravomoci provedla namátkovou kontrolu 

pracovních výkazů a cestovních výkazů funkcionářů ČLK, a to za období posledních 6 měsíců.  

   Po formální stránce nelze dokumentům nic vytknout a lze konstatovat, že obsahují údaje 

nezbytné nejen pro interní kontrolní a účetní činnost, ale i z hlediska případné kontroly 

příslušnými správními orgány.  

   Revizní komise ČLK statutárnímu orgánu ČLK doporučuje, aby s účinností od 1.1.2025 

zavedl interní systém předchozího schválení služebních cest a účasti na jednotlivých jednáních, 

kterých se funkcionáři účastní za Českou lékařskou komoru, a je v této souvislosti účtována 

náhrada za ztrátu času a cestovní náklady, přičemž odkazuje na ověřený způsob schvalování 

služebních cest u zaměstnanců ČLK, ale i běžnou praxi v ostatních institucích, jakož i účetní 

podmínky pro úhradu nákladů. Dále Revizní komise ČLK konstatuje, že toliko statutární orgán 

rozhodne, v jakém rozsahu, a zda vůbec lze účtovat náhradu za ztrátu času spočívající v přípravě 

na jednání či zasedání komorových orgánů či jiných institucí.  

  V případě Revizní komise ČLK a Čestné rady ČLK, jež jsou v rozsahu svých kompetencí 

nezávislými disciplinárními orgány ČLK, jsou tato pravidla již dlouhodobě nastavena a 

dodržována.  

Schváleno Revizní komisí ČLK na zasedání v Praze dne 13.12.2024. 

Představenstvo bere informace na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:   14 

proti:  0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

Informace o počtu nových členů ČLK 

V listopadu 2024 bylo přijato celkem 50 lékařů: 

     z toho bylo     16  lékařů se státní příslušností SR, 

    14  lékařů s jinou státní příslušností, 

9  lékařů se slovenskou LF, 
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      2  lékaři se zahraniční LF. 

V tomto období nebyla žádná žádost o přijetí posouzena jako pozdní vstup. 

V roce 2024 požádalo celkem 190 lékařů o certifikát profesní bezúhonnosti. 

Představenstvo bere informace na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:   14 

proti:  0 

zdržel se: 0 Návrh byl jednomyslně přijat. 

Informace o stavu financí ČLK 

   Na základě usnesení představenstva z listopadu 2020 zpracovala paní Lakvová za 

ekonomické oddělení informaci o stavu financí na účtu komory a o očekávaných příjmech a 

výdajích v listopadu 2024. 

Představenstvo bere informaci ekonomického oddělení ČLK na vědomí.  

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:   14 

proti:  0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

Karta člena ČLK 

   Elektronickou verzi si již naistalovalo 15 929 členů z celkového počtu 46 900 členů, u nichž 

ČLK eviduje e-mail a GDPR souhlas. Stále platí, že přibližně 2/3 členů využily aplikaci 

Apple peněženka a 1/3 aplikaci Google peněženka  

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:   14 

proti:  0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

Konference „Duševní zdraví v medicíně“ - vyúčtování 

   Konferenci s názvem „Duševní zdraví v medicíně“, kterou připravoval profesor Ptáček se 

svými spolupracovníku, uspořádala pořádala ČLK pod odbornou záštitou I. LF UK dne 

14.11.2024 v Domě lékařů. Konference se konala hybridní formou.  

Náklady: 74 535,- Kč 

Příjmy: 244 800,- Kč účastnické poplatky 

Výsledek: + 170 265,- Kč 

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:   14 

proti:  0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

38. sjezd ČLK – vyúčtování

V roce 2022 byla přijata novela SP-2 Volebního řádu, která snížila počet delegátů sjezdu.

Potvrdilo se, že redukce počtu oprávněných delegátů byla krok správným směrem. Již na sjezdu 
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v listopadu 2023 se ukázalo, že se po snížení počtu oprávněných delegátů zvýšila jejich 

procentní účast.  
Praha 2018 Brno 2019 Praha 2021 

(mimořádný 

termín) 

Brno 2022 Praha 2023 Brno 2024 

nárok účast nárok účast nárok účast nárok účast nárok účast nárok účast 

410 360 417 349 417 320 429 347 338 295 345 293 

87,8% 83,7% 76,7% 80,9% 87,3% 84,9% 

38. sjezd ČLK se konal ve dnech 16. a 17. listopadu 2024 v Brně v Orea Congress hotelu  -

účast 293 z 345 delegátů 

Celkové náklady centra ČLK na sjezd: 2 685 684, Kč (z toho 524 255,- Kč za společenský 

večer) 

Celkové výnosy centra ČLK za sjezd: 589 029,- Kč 

Pořádání XXXVIII. Sjezdu ČLK skončilo ztrátou celkem: 2 096 655,- Kč 

   V roce 2023 se sjezd ČLK se konal v Praze – účast 295 z 338 delegátů   

Celkové náklady centra ČLK na sjezd: 2 639 040, Kč (z toho 407 580,- Kč za společenský 

večer) 

Celkové výnosy centra ČLK za sjezd: 203 595,- Kč 

Pořádání XXXVII. Sjezdu ČLK skončilo ztrátou celkem: 2 435 445,- Kč 

   V roce 2022 se sjezd ČLK konal v Brně – účast 347 z 429 delegátů 

Celkové náklady centra ČLK na sjezd: 2 719 816, Kč (z toho 539 990,- Kč za společenský 

večer) 

Celkové výnosy centra ČLK za sjezd: 335 100,- Kč 

Pořádání XXXVI. Sjezdu ČLK skončilo ztrátou celkem: 2 384 716,- Kč 

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:   14 

proti:  0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

Finanční podpora činnosti SML-ČLK 

   Sjezd ČLK v listopadu 2023 v rozpočtu na rok 2024 vedle částky 200 000,- Kč na činnost 

SML-ČLK schválil ještě rezervu 300 000,- Kč na pořádání mezinárodní konference EJD, která 

se uskutečnila ve dnech 25.-26.10.2024 v Praze. Skutečné náklady, které za tuto akci zaplatilo 

centrum ČLK však byly 478 059,- Kč. Pokud by se částka 178 059,- Kč, o kterou byl rozpočet 

akce překročen odečetla z 200 000,- Kč vyčleněných v rozpočtu na činnost SML-ČLK 

nezůstaly by prakticky žádné finanční prostředky na úhradu náhrady ztráty času a proplácení 

cestovních výkazů funkcionářům SML-ČLK. Z toho důvodu předkládá prezident ČLK 

představenstvu ke zvážení možnost dodatečně rozhodnout o navýšení celkové finanční podpory 

SML-ČLK pro rok 2024.  

Představenstvo schvaluje dodatečné navýšení rozpočtu na činnost SML ČLK pro rok 

2024 o 78 000,- Kč.  

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:   14 

proti:  0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 
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Cena profesora Radka Ptáčka za přínos celoživotnímu vzdělávání lékařů 

    Výroční setkání školitelů celoživotního vzdělávání ČLK se uskutečnilo v prostorách 

Lékařského klubu v sídle ČLK v Domě lékařů dne 3.12.2024. Cenu za přínos celoživotnímu 

vzdělávání lékařů převzal Doc. MUDr. Jan Bruthans, CSc. Na památku zesnulého profesora 

Ptáčka, který byl duchovním otcem tohoto ocenění, byla dosavadní Cena prezidenta ČLK 

přejmenována na Cenu profesora Radka Ptáčka.  

  Náklady na výroční seminář ve výši 91 608,- Kč jsou pokryty z finančních prostředků centra 

ČLK. Finanční prostředky od sponzorů nebyly použity. V roce 2023 byly náklady na obdobnou 

akci 92 407,- Kč a v roce 2022 pak 97 454,- Kč. 

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:   14 

proti:  0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

Etika a komunikace v medicíně - 14. konference ČLK 

  V pořadí již 14. konference České lékařské komory z cyklu Etika a komunikace v medicíně 

tentokrát na téma „Bolest v medicíně“ se uskutečnila v sídle ČLK v Domě lékařů ve čtvrtek 

12.12.2024. I tentokrát byli hlavními organizátory konference Doc. MUDr. Petr Bartůněk, CSc. 

a zesnulý prof. PhDr. Radek Ptáček, Ph.D. Akce se uskutečnila v hybridní formě, tedy 

s možností prezenční účasti i s možností on line přístupu. U příležitosti konference vydává ČLK 

ve spolupráci s nakladatelstvím Grada stejnojmennou monografii. 

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:   14 

proti:  0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

Rytíř lékařského stavu 

   Slavnostní pasování v pořadí již 31. Rytíře lékařského stavu se uskuteční ve čtvrtek 13.3.2025 

od 19 hodin v Břevnovské klášteře v Praze.  

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:   14 

proti:  0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

Inventarizační komise 

   Inventarizace majetku ČLK bude provedena k 31.12.2024. Ředitel kanceláře Mgr. Valášek 

navrhuje inventarizační komisi ve složení: předsedkyně - Hana Kuchyňová, členové – Ing. Jana 

Suchánková, Veronika Hrdličková, Naďa Reitschlägerová, Pavla Zimová 

Představenstvo návrh na složení inventarizační komise schvaluje. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:   14 

proti:  0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 
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Porada administrativních pracovníků ČLK 

   Ředitel kanceláře Mgr. Valášek informoval členy představenstva o návrhu programu Setkání 

administrativních pracovníků v roce 2025, neboť toto pracovní setkání bude zahrnovat 

především podrobné školení v práci s novou verzí Registru členů ČLK, který bude ve 4. čtvrtletí 

2025 uveden do provozu. Z tohoto důvodů je nezbytné, aby se setkání zúčastnili všichni 

administrativní zaměstnanci a spolupracující osoby. Předpokládány termín setkání je plánován 

na 26. – 27.5.2025 v Domě lékařů v Praze. 

Představenstvo bere informaci na vědomí a vyzývá předsedy OS ČLK, aby informovali 

administrativní pracovníky OS ČLK a současně zajistili jejich účast, aby bylo zachováno 

kontinuální fungování České lékařské komory v rámci přechodu na novou verzi registru 

členů ČLK.  

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:   14 

proti:  0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

Výběrová řízení 

   Dr. Aszalayová podala informaci o výběrovém řízení, kterého se zúčastnila dne 14.12.2024 

na Mz. 

   Dr. Dobeš podal informaci o své účasti na regionálním výběrovém řízení v Brně. 

3) Jednání a informace

Sexuální obtěžování komora netoleruje 

   Obvodní soud pro Prahu 8 dne 15.11.2024 rozhodl v případu psychiatra MUDr. Jana 

Cimického tak, že ho uznal vinným z 35 případů sexuálního vydírání a 4 znásilnění. Dosud 

nepravomocným rozsudkem pak známého psychiatra poslal na pět let do vězení a dále mu 

zakázal činnost na deset let. 

   ČLK může svého člena vyloučit maximálně na 5 let.  V uplynulých dvaceti letech ČLK 

vyloučila 10 lékařů a lékařek a ve 23 případech rozhodla o podmíněném vyloučení. Ve všech 

případech soudy rozhodnutí profesní samosprávy následně potvrdily. 

   Trestných činů se měl psychiatr Cimický dopouštět přímo ve své ordinaci mezi roky 1979 a 

2019. Cimický zneužíval nejenom své pacientky, ale obtěžoval i jiné ženy, například některé 

studentky, které u něj v ordinaci vykonávaly praxi. Žádná z poškozených se neobrátila ani na 

lékařskou komoru, ani na Policii ČR. 

   Celá mediálně sledovaná kauza odstartovala až v roce v roce 2021, kdy zpěvačka Jana 

Fabiánová veřejně promluvila o sexuálním obtěžování poté, co se objevily informace, že 

MUDr. Cimický má obdržet státní vyznamenání. Následně se začaly ozývat další ženy. 

   Případ byl široce medializován a někteří novináři po vynesení rozsudku (dosud 

nepravomocného) vyjádřili pochybnosti, zda Česká lékařská komora v této věci postupovala 

správně.  

   Sjezd ČLK svým usnesením ze 17.11.2024 jednoznačně odsoudil chování těch lékařek a 

lékařů, kteří se dopustili nebo dopouští protiprávního nebo neetického jednání v souvislosti s 

výkonem svého povolání. 

   O případ MUDr. Cimického a úloze lékařské komory v něm, se poté začala zajímat skupina 

poslankyň Parlamentu ČR, které se otevřeným dopisem 20.11.2024 obrátily se svými dotazy 
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přímo na prezidenta ČLK. Vesměs se jedná o členky Podvýboru pro problematiku domácího a 

sexuálního násilí, tedy o zákonodárce, kteří se podobnými tématy zabývají systematicky. 

   Dr. Kubek informoval představenstvo o dopisu, který mu 20.11.2024 společně zaslalo šest 

poslankyň a který zároveň zveřejnily na sociálních sítích. Dopis se sice týkal jednoho 

medializovaného případu lékaře, který sexuálně zneužíval pacientky, ale dotazy, které dopis 

obsahuje, je možno zobecnit na všechny potenciální případy sexuálního obtěžování a nátlaku 

ze strany lékaře. Dopis zároveň ukázal, že přinejmenším někteří zákonodárci mají zkreslenou 

představu o kompetencích ČLK. Totéž platí pro novináře. 

   Prezident ČLK rovněž veřejně 21.11.2024 písemně ujistil skupinu poslankyň o tom, že 

komora řeší veškeré podobné případy, pokud se o nich dozví. Dokládá to například nedávná 

kauza praktického lékaře, který vyžadoval od svých pacientek, aby u něho podstoupily i 

gynekologické vyšetření, ač nebyl gynekologem. Po prošetření stížnosti dvou pacientek ČLK 

lékaře vyloučila. Jeho žaloba proti komoře o neplatnost tohoto vyloučení byla zamítnuta 

krajským soudem a toto rozhodnutí bylo potvrzeno i Nejvyšším správním soudem. Problémem 

u tohoto i dalších případů je, že komora nemůže předběžným opatřením ani v takto závažných 

případech lékaři zakázat do konečného rozhodnutí výkon praxe, ani výkon určitých činností. 

To zákon komoře neumožňuje. V daném případě mohl tedy lékař i po vyloučení z komory 

vykonávat praxi až do konečného rozhodnutí soudu, ke kterému se odvolával.  

   Pokud se však komora o případu nedozví, nemá možnost mu nijak zabránit. Zákon 

neumožňuje komoře provádět kontroly poskytovatelů zdravotních služeb, i když jsme toto v 

minulosti opakovaně marně navrhovali. Při kontrole by jistě bylo možno se zaměřit i na 

nastavení takových pravidel ze strany zaměstnavatele, které by měly podobným případům 

zabránit nebo je pomoci odhalit. Prezident ČLK v této věci požádal poslankyně o pomoc. 

   Etické konference, kursy i právní semináře, které ČLK pořádá, se zaměřují také na pravidla 

chování lékařů a lékařek k pacientům.  

  ČLK samozřejmě lituje oběti trestné činnosti i neetického jednání a učiní vše, co jí právní řád 

České republiky umožňuje, aby se takové činy nestávaly a pokud již k nim dojde, aby jejich 

pachatelé byli co nejrychleji potrestáni.  Za nejdůležitější samozřejmě považujeme prevenci, a 

proto se na ni ještě více zaměříme na vzdělávacích akcích. Je však třeba si uvědomit, že těchto 

akcí se zpravidla účastní lékaři, u kterých nehrozí podobné chování. Vícekrát jsme také 

navrhovali, aby komora měla vůči lékařům více pravomocí než pouze pokuty a vyloučení, ale 

zatím ke změně nedošlo. Naše možnosti jsou tedy značně omezené. Také v této věci bychom 

přivítali pomoc zákonodárců. 

   ČLK nemá o „případu Cimický“, ve kterém padlo zatím nepravomocné soudní rozhodnutí, 

jiné informace než ty veřejně dostupné. Z těch vyplývá, že se jedná o velmi závažnou trestnou 

činnost, která je logicky předmětem trestního řízení a nikoliv „pouhého“ disciplinárního šetření 

profesní komory, které nemůže trestní řízení v takto závažném případě nahrazovat.  

   Zdaleka nejde jen o pravidlo zákazu „dvojího trestání“, ale především o to, že policie má 

mnohem více možností zjistit skutečný stav věci a opatřit důkazy, než má komora. Pokud by se 

však kterákoli z postižených pacientek na komoru obrátila, případ by samozřejmě byl 

disciplinárními orgány řešen. Patrně by se tím tomuto lékaři zabránilo pokračovat v sexuálním 

obtěžování, nátlaku a znásilňování. Je pochopitelné, že z pozice pacientky léčené psychiatrem 

je velmi těžké stěžovat si na svého lékaře, navíc mediálně známého. Méně pochopitelné je, že 

ani ženy, které nebyly pacientkami tohoto lékaře a setkaly se s ním pracovně, přičemž je 

sexuálně obtěžoval, stížnost nebo oznámení nepodaly.  

   Pokud má ČLK efektivně bránit podobným excesům, potřebovala by rozšíření a posílení 

svých kompetencí. Zároveň by k posílení autority ČLK u veřejnosti mohlo vést zrychlení 

disciplinárního řízení a právo přijímat vůči podezřelým lékařům v takto výjimečných případech 

tzv. předběžná opatření omezující jejich činnost.  

   Stavovský předpis č. 10 – Etický kodex přijatý v roce 1998 sice obsahuje ustanovení: 
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„Lékař se k nemocnému chová korektně, s pochopením a trpělivostí a nesníží se k hrubému 

nebo nemravnému jednání. Bere ohled na práva nemocného.“ (§ 3 odst. 2)   

„Lékař nesmí zneužít ve vztahu k nemocnému jeho důvěru a závislost jakýmkoliv způsobem.“ 

(§ 3 odst. 5)

Tato ustanovení lze jistě aplikovat i na případy sexuálního nátlaku a obtěžování. Přesto

prezident ČLK požádal Etickou komisi ČLK, aby ve spolupráci s právní kanceláří, s Revizní 

komisí ČLK a Čestnou radou ČLK navrhla zpřesnění pravidel Etického kodexu komory tak, 

aby byla zdůrazněna absolutní nepřijatelnost jakéhokoli jednání, které by byť jen hraničilo se 

sexuálním obtěžováním či nátlakem. 

   Představenstvo ČLK na svém zasedání 23.11.2024 deklarovalo nulovou toleranci k 

genderově nevhodnému chování a vyzvalo ke stejnému kroku své členy, zejména vedoucí 

pracovníky zdravotnických kolektivů. 

   ČLK vždy odsuzovala chování těch lékařek a lékařů, kteří se dopustili protiprávního nebo 

neetického jednání v souvislosti s výkonem svého povolání. 

   Představenstvo ČLK jednoznačně odsuzuje chování Dr. Cimického a současně konstatuje, že 

vzhledem k současnému soudnímu projednávání tohoto případu, a do pravomocného skočení 

projednání této věci, nemá komora pravomoc, jakkoliv v rámci disciplinárního řízení zasáhnout 

a uložit jakýkoliv trest (disciplinární opatření).  Podle stávajících právních předpisů, zák. č. 

220/1991 Sb., komora může vyloučit svého člena na dobu maximálně 5 let.  

   Představenstvo ukládá Etické komisi ČLK, aby ve spolupráci s právní kanceláří, s Revizní 

komisí ČLK a Čestnou radou ČLK navrhla zpřesnění pravidel Etického kodexu komory tak, 

aby byla zdůrazněna absolutní nepřijatelnost jakéhokoli jednání, které by byť jen hraničilo se 

sexuálním obtěžováním či nátlakem. 

   Představenstvo vyjadřuje lítost všem ženám a dívkám, které se setkaly s takovým selháním 

lékaře, u kterého hledaly pomoc a bezpečí, a vyzývá veřejnost, aby se v obdobných případech 

na ČLK neprodleně obracela. 

   Na základě žádosti prezidenta ČLK se dne 5.12.2024 v Poslanecké sněmovně uskutečnilo 

jednání, kterého se za ČLK spolu s MUDr. Kubkem účastnili předsedkyně revizní komise 

MUDr. Jana Vedralová, místopředsedkyně čestné rady MUDr. Lenka Doležalová, a právníci 

Mgr. Silvie Kunertová a JUDr. Jan Mach. Za zákonodárce pak Mgr. Ing. Taťána Malá (ANO) 

– předsedkyně Podvýboru pro problematiku domácího a sexuálního násilí, místopředsedkyně

téhož podvýboru Ing. Barbora Urbanová (STAN) a členka Klára Kocmanová (Piráti) a členky

Výboru pro zdravotnictví Mgr. Michaela Šebelová (STAN) a Mgr. Martina Ochodnická (TOP-

09).

   Celé jednání bylo vedeno v konstruktivním duchu, neboť obě strany mají zájem na zlepšení 

prevence sexuálního obtěžování a násilí ve zdravotnických zařízeních. Přítomné poslankyně 

byly nemile překvapeny tím, jak malé kompetence ve skutečnosti Česká lékařská komora má a 

jak omezená je tedy její možnost účinně chránit pacientky i zdravotnice.  

   ČLK připraví pro zákonodárce přehled legislativních návrhů, které by vedly k posílení jejích 

kompetencí a tím i větší akceschopnosti v podobných případech. Samozřejmě s vědomím, že 

tak závažné trestné činy, z jejichž páchání uznal, byť dosud nepravomocně, soud vinným 

doktora Cimického, bude muset vždy řešit v první řadě policie a další orgány činné v trestním 

řízení.  

   Prezident ČLK dále upozornil a problém rostoucího násilí vůči zdravotníkům, jejichž právní 

ochranu považuje komora na nedostatečnou. Navzdory slibům vládou schválená novela 

trestního zákona větší ochranu zdravotníkům nezajišťuje. ČLK by ocenila pomoc zákonodárců, 

kteří mohou podávat při projednávání své pozměňovací návrhy.  

   Obě strany se dohodly rovněž na dlouhodobé spolupráci s cílem kultivace vztahů ve 

zdravotnictví, aby se cítili bezpečně pacienti i zdravotníci. Plánujeme nejenom další jednání, 
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tentokrát již nad konkrétními návrhy ČLK, ale i případné osvětové aktivity, například tzv. 

kulaté stoly.  

   Závěrem prezident ČLK Dr. Kubek poděkoval paním poslankyním za zájem o problematiku 

a za přislíbenou pomoc a spolupráci. 

   Předseda Etické komise ČLK Dr. Jehlička informoval, že se možné novele Etického kodexu 

ČLK bude Etická komise ČLK věnovat na příštím zasedání 12.2.2025. 

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:     14 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

 

Návrhy ČLK na zvýšení efektivity jejího dohledu nad lékaři a lékařkami 

Kontrolní činnost 

-  Právo posuzovat, schvalovat a kontrolovat personální vybavení zdravotnických 

zařízení, aby odpovídalo právním předpisům a potřebám kvalitního poskytování zdravotních 

služeb.  

-  Právo provádět kontroly poskytování lékařské péče ve zdravotnických zařízeních z 

hlediska kvality a dostupnosti této péče a ukládat opatření k nápravě při zjištění nedostatků.  

-  V souvislosti s disciplinárním řízením se svými členy mít právo uložit kromě trestu 

konkrétním lékařům také závazná opatření k nápravě zjištěných nedostatků v lékařské péči 

poskytovateli zdravotních služeb. 

-  Právo provádět akreditaci zdravotnických zařízení na základě vyhodnocení kvality a 

bezpečnosti poskytovaných zdravotních služeb. Nyní jsou oprávněny k takové akreditaci   

soukromé firmy, které často pracují formálně a odčerpávají zbytečně peníze ze zdravotnictví. 

Disciplinární řízení 

-  Právo předběžným opatřením v závažných případech zakázat lékaři do pravomocného 

vyřešení případu další výkon povolání (analogicky jako je například policista nebo soudce 

„postaven mimo službu“). 

-  V rámci disciplinárních řízení zavést dvoustupňový systém jako v České advokátní 

komoře, kdy závažný případ projedná kárný senát, odvolání řeší odvolací kárný senát, lze 

samozřejmě podat správní žalobu, ale ta již nemá odkladný účinek. V současnosti lékař či 

lékařka po vyloučení z komory může vykonávat praxi, než je soudy rozhodnuto o jeho nebo její 

žalobě proti vyloučení. 

-  V rámci disciplinárních řízení mít možnost ukládat i jiná disciplinární opatření, než je 

důtka, pokuta a vyloučení. Navrhujeme zákaz samostatného výkonu povolání bez odborného 

dohledu, povinnost odborného doškolení případně přezkoušení jako podmínka k tomu, aby 

lékař, který se dopustil závažné odborné chyby mohl nadále samostatně praxi vykonávat. V 

případě etického provinění totéž s povinností absolvovat kurs lékařské etiky případně s 

přezkoušením. 

-  Zlepšit přístup oprávněných orgánů ČLK do zdravotnické dokumentace. Poslední 

novela zákona toto sice umožnila, ale jen pro účel disciplinárního řízení, nikoli například pro 

potřebu kontroly. 

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:     14 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 
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Adventní setkání prezidentů profesních komor 

   Prezidenti čtrnácti profesních komor na svém pravidelném jednání, které se konalo 2.12.2024 

tentokrát v sídle České advokátní komory, přijali následující usnesení: 

   Profesní komory tvoří obdobně jako samosprávy místní nedílnou součást demokratické 

společnosti. Jsou garantem bezpečnosti, kvality a odbornosti vysoce specializovaných služeb, 

které jejich členové poskytují. Komory zároveň dbají na to, aby jejich členové respektovali 

pravidla profesní etiky.  

   Komory vyzývají představitele státu i místních samospráv, aby s nimi úzce spolupracovali, 

aby lépe využívali odborný potenciál profesních komor a aby více podporovali profesní 

samosprávy v jejich činnosti, kterou vykonávají v zájmu občanů, a to bez finančních nároků 

vůči státu. 

   Profesní komory odmítají účelové politické zásahy do fungování profesních samospráv a 

upozorňují politickou reprezentaci, že útok na kteroukoliv z komor budou považovat za útok na 

všechny profesní samosprávy.  

Česká advokátní komora 

Česká lékařská komora 

Česká lékárnická komora 

Česká stomatologická komora 

Komora veterinárních lékařů ČR 

Česká komora autorizovaných inženýrů a techniků činných ve výstavbě 

Komora daňových poradců ČR 

Komora auditorů ČR 

Notářská komora ČR 

Česká komora architektů 

Česká komora patentních zástupců ČR 

Exekutorská komora ČR 

Komora soudních znalců ČR 

Česká zeměměřická komora 
 

   Dr. Kubek informoval, že jménem prezidentů profesních komor zaslal 5.12.2024 předsedovi 

Vlády ČR prof. Fialovi žádost další pravidelné jednání za účasti dalších členů vlády. Jednání í 

by mělo navazovat jednání konané 16. 5. 2024 i na předchozí jednání, která se s obdobném 

formátu dosud uskutečnila. Profesní komory by i nadále rády zlepšovaly spolupráci s Českou 

republikou. Pravidelná jednání mohou být v případě dobré vůle z obou stran přínosná nejenom 

pro členy našich profesních komor, ale také pro ostatní občany České republiky. 

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:     14 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

 

Zákon o odměňování zdravotníků 

   Zásadní součástí dohody z 8.12.2023 je písemný závazek Vlády ČR připravit, předložit a 

prosazovat speciální zákon o odměňování zdravotníků, který sjednotí pravidla odměňování ve 

všech lůžkových zdravotnických zařízeních (ČLK dodatečně požadovala zahrnout též ZZS) a 

zajistí lékařům za základní pracovní dobu příjmy v rozmezí 1,5-3 násobku průměrné mzdy. 

  Návrh, který předložil prezident ČLK v červnu 2024 Mz neakceptovalo a nezajistilo jeho ani 

seriózní nákladovou modelaci. Šlo o jednoduchý návrh tarifní tabulky pro zdravotníky, která 

by garantovala nepodkročitelný minimální příjem pro lékaře v závislosti na kvalifikaci a praxi 
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a zároveň umožní zaměstnavatelům flexibilně navyšovat platy klíčovým zaměstnancům tak, 

jak požadují zejména ředitelé regionálních nemocnic, kterým tímto návrh vycházel vstříc. 

Lékař absolvent 1,5 násobek průměrné mzdy (65 000,- Kč) 

Lékař po základním vzdělávacím kmenu 2 násobek průměrné mzdy (86 500,- Kč) 

Lékař po atestaci 2,5 násobek průměrné mzdy (108 000,- Kč) 

Lékař po atestaci a po dosažení celkové praxe nejméně 10 let 2,75 násobek průměrné mzdy 

(119 000,- Kč) 

Lékař po atestaci a po dosažení celkové praxe nejméně 15 let 3 násobek průměrné mzdy (130 

000,- Kč) 

Vše za základní pracovní dobu a jako tarifní minima s možností zaměstnavatelů platy klíčovým 

zaměstnancům navyšovat. 

   V září 2024 předložili zástupci SML-ČLK vůči Mz velmi vstřícný návrh, který dokonce 

opouštěl požadavek na trojnásobek průměrné mzdy pro kvalifikované lékaře a obsahoval 

příjmové rozmezí 1,5-2,5 násobek průměrné mzdy. Přestože tento návrh byl zejména pro 

zkušené lékaře a lékařky dokonce za hranicí přijatelného kompromisu, ministerstvo i tento 

návrh odmítlo. 

   Na 8. oficiálním jednání dne 15.10.2024 předložilo Mz návrh, který nesplňoval nic z toho, k 

čemu se vicepremiér Válek jménem Vlády ČR za přítomnost premiéra Fialy zavázal podpisem 

dohody v prosinci 2023.  

   Návrh Mz nesjednocuje pravidla odměňování v lůžkových zdravotnických zařízeních, která 

mají smlouvu se zdravotními pojišťovnami.  

   Návrh Mz negarantuje lékařům příjmy za základní pracovní dobu v rozmezí 1,5 - 3 násobku 

průměrné mzdy, jak se Vláda zavázala, ale jen v rozsahu 1,4 - 2 násobku.  

   Návrh Mz neřeší proporcionální zvýšení příjmů ostatních zaměstnanců, ke kterému se Vláda 

rovněž zavázala. 

   Navzdory veškerým obtížím a obstrukcím ze strany Mz, které od počátku k jednáním 

přistupovalo neseriózně, byli jsme připraveni dále jednat, abychom ochránili pacienty před 

nepříjemnými důsledky protestních akcí. Ministr Válek však prohlásil jednání za ukončená. 

Tento zásadní písemný závazek tedy vláda nesplní. 

   Z ankety, kterou elektronicky provedla SML-ČLK vyplývá, že z cca 2 200 respondentů jich 

84% považuje za správné, že jsme návrh Mz odmítli.   

Představenstvo bere informace na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:     14 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

 

Úhrady pro rok 2025 

   Úhradová vyhláška č. 314/2024 Sb., je mimo ekonomickou realitu. Navýšení nominálních 

úhrad o 0-2 %, nebo dokonce meziroční pokles úhrad, v situaci, kdy soukromým lékařům nikdo 

nekompenzoval dvoucifernou míru inflace z uplynulých let (15,1% v roce 2022 a 10,7% v roce 

2023), tak to je opravdu výsměch.  

  Z dotazníkové akce, kterou pořádala ČLK vyplynulo, že 98,5% respondentů je nespokojených 

s úhradovou vyhláškou a ochotu zapojit se do protestních akcí nejrůznějšího typu vyjádřilo 93% 

respondentů, mezi kterými 78% tvořili ambulantní specialisté, 16% praktičtí lékaři a 6% 

ambulantní gynekologové.  

   Zálohové platby 

   Dr. Kubek se 3.12.2024 obrátil na všechny zdravotní pojišťovny s dotazem, jak plánují 

nastavit předběžné úhrady pro ambulantní specialisty pro rok 2025. Úhradová vyhláška 
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tentokrát pouze obecně říká, že měsíční předběžná úhrada se poskytne ve výši 1/12 

předpokládané úhrady, přičemž do její výše pojišťovna zahrne změny v rozsahu a struktuře 

poskytovaných hrazených služeb, včetně změny počtu bodů a počtu unikátních pojištěnců. 

Jedná se o zcela nejasný způsob určení zálohové platby, který nebyl projednán s poskytovateli 

a určení zálohové platby podle ministerstvem vymezených kritérií je zcela nereálné (objem a 

struktura péče, včetně počtu bodů a ošetřených pojištěnců, nemohou být dopředu známy). 

Zároveň však správně nastavené zálohové platby jsou klíčové pro finanční stabilitu smluvních 

poskytovatelů. Cílem ČLK je tedy najít takový způsob určení zálohové platby, který smluvním 

poskytovatelům nezpůsobí finanční problémy a současně jím bude nastavena zálohová platba, 

která se bude co nejvíce blížit konečné úhradě, na kterou bude mít poskytovatel v rámci 

konečného vyúčtování nárok.  

   ČLK navrhuje ponechání předběžné měsíční úhrady pro rok 2025 ve výši dohodnuté pro rok 

2024 s možností jednání o jejím navýšení nebo snížení v případě dopředu známé změny 

struktury a/nebo objemu poskytované péče. Ve prospěch ponechání měsíční zálohové platby 

pro rok 2025 ve výši dohodnuté pro rok 2024 svědčí ministerstvem prezentovaný nulový 

meziročního nárůstu úhrad. Za zcela nevhodné ČLK považuje nastavení předběžné měsíční 

úhrady pro rok 2025 na úrovni 1/12 úhrady za rok 2023. 

   Úhradové dodatky 

  Dr. Kubek informoval, že 12.12.2024 požádal všechny pojišťovny, aby před zahájením 

rozesílání tzv. úhradových dodatků smluvním partnerů, konzultovaly jejich návrhy s ČLK a tím 

se předešlo zbytečným konfliktním situacím.  

   Diplomy CŽV 

  Seznam držitelů diplomu CŽV bude VZP zaslán dne 8.1.2025. Ostatní zdravotní pojišťovny 

o tuto službu České lékařské komory neprojevily zájem. 

  Sekretariáty OS ČLK byly informovány o nutnosti vložení diplomu CŽV nejpozději dne 

7.1.2025. Po tomto datu může nový držitel diplomu ČZV informovat individuálně VZP. Bude-

li platnost diplomu CŽV končit v průběhu roku 2025, mohou držitelé ve lhůtě 30 dnů doložit 

VZP navazující diplom.  

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:     14 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 
 

Pomozme soukromým lékařům - Zachraňme ambulantní specialisty 

   ČLK vždy hájila právo kvalifikovaných lékařů vykonávat své povolání svobodně. Lékař. 

Pokles počtu soukromých lékařů tedy považuje ČLK za negativní trend.  

  Za uplynulých patnáct let se počet lékařů zaměstnanců zvýšil o 9 379, tedy o 38 %, počet 

soukromých lékařů však za stejné období klesl o 1 065, tedy o 8 %. Jestliže v roce 2008 

představovali soukromí lékaři 1/3 lékařského stavu, tak v současnosti jejich podíl klesl na 

pouhou 1/4.  

  Ambulantní specialisté jsou na tom v současnosti ze všech lékařů jednoznačně nejhůř. Do 

značné míry si za to mohou sami, protože se nedokázali sjednotit a své profesní zájmy důsledně 

hájit. V segmentu AS se dohodovacího řízení účastní desítky vesměs nepočetných sdružení, ze 

kterých si pojišťovny vrásky nedělají. Stačí někomu o halíř zvýšit hodnotu bodu a již tato 

skupinka ochotně podráží nohy ostatním kolegům. 

  Zatím co platy a mzdy v nemocnicích díky tlaku odborů podporovaných ČLK rostou a 

pracovní podmínky se zejména pro mladé lékaře a lékařky zlepšují, tak ekonomická 

profitabilita soukromých lékařských praxí klesá a tím se snižuje atraktivita soukromého 
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podnikání. Nárůst úhrad zaostává za mírou inflace a možnosti příjmů mimo systém veřejného 

zdravotního pojištění zůstávají pro většinu soukromých lékařů v politiky nastaveném prvním 

prostředí velmi limitované. Svoji roli sehrává rovněž postupující feminizace, kdy část lékařek 

preferuje zkrácené pracovní úvazky a jistotu zaměstnaneckého poměru.     

   Vedle ekonomického tlaku zůstává dalším problémem to, že současný systém specializačního 

vzdělávání ambulantním specialistům na rozdíl od praktických lékařů fakticky znemožňuje 

vychovávat si své nástupce. 

     ČLK uspořádala ve svém sídle v Domě lékařů ve středu 23.10.2024 vzdělávací konferenci, 

na které upozornila na rizika ministerského návrhu úhradové vyhlášky pro soukromé lékaře. 

Konference byla veřejná s účastí novinářů. 

   Na konferenci mimo jiné vystoupili: 

MUDr. Milan Kubek – prezident ČLK 

Mgr. MUDr. Dagmar Záleská – právník specialista na úhrady a regulace 

MUDr. Tomáš Hauer  - ambulantní specialista 

   Delegáti listopadového sjezdu směrem k ambulantním lékařům a jejich ekonomické situaci 

přijali usnesení: ČLK upozorňuje na negativní trend klesajícího počtu soukromých lékařů. 

Jednou z hlavních příčin je klesající ekonomická rentabilita provozování soukromých 

lékařských praxí. Nejpostiženější skupinou jsou ambulantní specialisté, kteří jsou dlouhodobě 

mimo zájem politiků. ČLK vyhlašuje dlouhodobou kampaň s cílem zachránit ambulantní 

specializovanou péči poskytovanou soukromými lékaři. 

Sjezd vyzývá soukromé lékaře, aby podpořili snahu své profesní lékařské samosprávy o zlepšení 

ekonomických podmínek soukromých lékařů tím, že udělí plnou moc k svému zastupování v 

dohodovacích řízeních ČLK-o.s., jejímž prostřednictvím komora oprávněné zájmy svých členů 

hájí. 

   Formuláře pro udělení plné moci ČLK svým členům opakovaně distribuuje emaily a jsou k 

dispozici nejenom na webu komory   www.lkcr.cz   ale též v časopise Tempus.  

   Ke dni 12.12.2024 obdržela ČLK-o.s. v rámci letošní výzvy následující počty plných mocí: 

Ambulantní specialisté                360 

Praktičtí lékaři                             115 

Ambulantní gynekologie               20 

Komplement                                  12 

Formulář plné moci je k dispozici na webu komory – www.lkcr.cz  

Originál vyplněného a podepsaného formuláře je třeba zasílat poštou na adresu ČLK, případně 

e-mailem, tomto případě musí být opatřený elektronickým podpisem, nebo datovou schránkou. 

Při udělování plné moci je třeba respektovat zejména tato dvě pravidla: 

1. Nově udělená plná moc automaticky ruší platnost všech zplnomocnění dříve udělených. 

Rozhoduje datum na formuláři napsané. 

2. Pokud jsou plné moci se shodným datem uděleny více subjektům, pak neplatí ani jedna 

z nich. 

   Dotazník spokojenosti/nespokojenosti soukromých lékařů 

Dotazník připravil předseda SML-ČLK Dr. Veselý. Šetření probíhalo 13.11.-6.12.2024 a 

odpovědělo cca 4 200 respondentů. V části určené pro soukromé lékaře bylo možno 1 200 

respondentů označit jako AS (ambulantní specialisté) a 650 jako PL (praktičtí lékaři). Analýzu 

dat provedla firma ISSA. 

Souhlas s tím, že na nedostatečný nárůst úhrad bylo vhodné upozornit nějakou formou protestu:                   

                   ANO - AS 94%, PL 89% 

                      NE – AS 4%, PL 7% 

Zvolenou formu protestu, tedy uzavření ordinace na několik dní, považuje za vhodnou:    

                      ANO - AS 52%, PL 55% 

                         NE – AS 36%, PL 37% 

http://www.lkcr.cz/
http://www.lkcr.cz/
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Zavření ordinace se do protestu plánovalo zapojit:  

                      ANO – AS 51%, PL 53% 

                         NE – AS 38%, PL 37% 

Souhlas s tím, že Mz udělalo dostatečné vstřícné kroky, na jejichž základě bylo vhodné protest 

odvolat:         ANO s dohodou spokojenost – AS 2%, PL 28% 

                      ANO ale s dohodou nespokojenost – AS 30%, PL 28% 

                         NE a s dohodou nespokojenost – AS 47%, PL 22% 

Představenstvo bere informace na vědomí.  

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 

pro:     14 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

 

Plán zrušit výběrová řízení – novela zákona č. 48/1997 Sb. 

   Dne 30.10.2024 schválila vláda novelu zákona č. 48/1997 Sb., o veřejném zdravotním 

pojištění, která ruší výběrová řízení před uzavřením smluv o poskytování a úhradě hrazených 

služeb s výjimkou jednodenní nebo lůžkové péče.  

   Sjezd ČLK přijal usnesení, že „ČLK zásadně nesouhlasí se zrušením výběrových řízení před 

uzavřením smlouvy se zdravotními pojišťovnami v případě ambulantních poskytovatelů 

zdravotních služeb. Návrh podpořený Ministerstvem zdravotnictví otevírá prostor pro uplatnění 

svévole, libovůle a protekcionismu. Navržená novela má také jednoznačně prokorupční 

charakter. Výběrová řízení mají v případě ambulantních poskytovatelů zdravotních služeb svou 

významnou funkci. Je třeba zachovat při výběru smluvních poskytovatelů vliv profesních 

komor i odborných společností či jiných odborníků v daných oborech tak, jak je tomu dosud.“ 

   Vládou schválená novela představuje závažný zásah do kompetencí zejména okresních 

sdružení ČLK. A i když stávající výběrová řízení rozhodně nejsou dokonalá, není to přece 

dostatečný důvod pro to, aby byla zrušena.  

   Zrušení výběrových řízení představuje rovněž závažný zásah do kompetencí krajů, a tak i 

když část hejtmanů v létě s návrhem údajně souhlasila, je třeba o problému informovat nové 

krajské reprezentace.  

   Prezident ČLK vyzval již na sjezdu přítomné předsedy OS ČLK, aby se obrátili, buď 

jednotlivě, nebo prostřednictví Krajské rady ČLK na hejtmany a zastupitele s žádostí o pomoc 

a nabídkou součinnosti. Tuto svoji výzvu zopakoval v dopise, který 19.11.2024 rozeslal všem 

předsedům OS ČLK společně s podpůrnými materiály. Diskuse o tom, jak jednání v rámci 

jednotlivých krajů probíhala, proběhla v rámci porady předsedů 12.12.2024. 

   Dr. Kubek jednal s hejtmanem Plzeňského kraje MUDr. Farhanem, který vyjádřil nesouhlas 

s vládním návrhem. 

   Dr. Mečl oslovil představitele Libereckého kraje a od náměstka hejtmana pro zdravotnictví 

Mgr. Richtera obdržel písemnou informaci, že Liberecký kraj s cílem zachovat si alespoň 

minoritní vliv na vytváření sítě ambulantních lékařů uplatnil připomínku, aby pojišťovny byly 

povinné před uzavřením smlouvy si vyžádat stanovisko kraje. Mz připomínce tzv. vyhovělo 

jinak, když se do návrhu dostala formulace: „pojišťovna zveřejní pravidla postupu před 

uzavřením smlouvy a případně další podmínky pro uzavření smlouvy“. Tato formulace není 

uspokojivým řešením.  

  Dr. Lindovský oslovil primátora Hl. m. Prahy doc. MUDr. Svobodu, který zatím nereagoval. 

  Dr. Trnka informoval o jednání se senátorkou a hejtmankou Karlovarského kraje Mgr. Janou 

Mračkovou Vildumetzovou. 

Představenstvo bere informace na vědomí. 

Hlasování – přítomno 14  hlasujících: 
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pro:     14 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

    

 

4) VR ČLK 

 

Dr. Přáda informoval o zasedání VR ČLK dne 12.12.2024 

 

Projekt Administrátor - zpráva o stavu projektu administrace postgraduálního vzdělávání  

Na zasedání VR ČLK projekt prezentoval Ing. Zdeněk Blažek, MBA, náměstek pro IT a 

digitální transformaci IPVZ. Systém by měl fungovat od začátku roku 2026. 

 

Dr. Přáda informoval o plánu novelizovat zákon č.  95/2004 v souvislosti se zavedením 

systému Administrátor. Z pohledu ČLK se jako problematický jeví plán rozvolnit pracovně-

právní vztahy školitelů vůči zdravotnickému zařízení, kde vzdělávání probíhá. 

 

 

5) Licence 

 

 

6) Různé 

 

Dr. Trnka informoval o jednání přístrojové komise, která se konala dne 27.11.2024. 

 

Dr. Mečl informoval o schůzce ohledně digitalizace zdravotnictví s Bc. Petrem Foltýnem 

ředitelem Národního centra elektronického zdravotnictví, která se konala dne 12.12.2024. 

 

 

Zasedání představenstva bylo ukončeno v 14 hodin. 

 

 

Příští zasedání představenstva se uskuteční v sobotu 25.1.2025 od 9:00 hodin v sídle ČLK 

v Domě lékařů v Praze 9. 

 

 

 

 

Zapsala: Hanka Matějková 

 

 

Schválil: MUDr. Milan Kubek - prezident ČLK 


